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Studierådsmötesprotokoll 2014–03–19

Närvaro: Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud
Björn Lindquist Kurskommissarie
Jens Elofsson Vice Studierådsordförande, Kurskommissarie
Filippa De Laval Funktionär inom Studierådet
Carl Nilsson Nyman Funktionär inom Studierådet
Anna Lissborg Funktionär inom Studierådet
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Elise Eborn Jämlikhetsombud
Elin Nilsson Funktionär inom Studierådet
Vilhelm Lundqvist Funktionär inom Studierådet
Hampus Mauritzon Funktionär inom Studierådet
Niklas Karlsson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mö-
tet öppnat kl 12:05.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att lägga till punkt 8.1 Datorstuga.

att godkänna dagordning med ovanstående ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från SRD11.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carolina Sartorius meddelade att det är Programledningsmöte
för D på tisdag och Programledningsmöte för C på torsdag.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att han undersöker var-
för det inte kommit kallelser till en del avslutade kurser.

Björn Lindqvist meddelade att Institutionsstyrelsen för Datave-
tenskap har möte på fredag klockan 9.

Jens Elofsson meddelade att ett informellt möte ska hållas med
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UNA, studentrepresentanter och Martin Höst. Bland annat ska
det tas upp varför suppleanter kastades ut.

Alexander Pieta Theofanous upplyste mötet om UNA och dess
syfte.

Carolina Sartorius tyckte att Per Anderson har gjort ett bra jobb.

§7 Meddelanden Filippa De Laval meddelade att det är utbytesmingel den 1:a
april, tillsammans med E-sektionen. Studenter som läser första
eller andra året och är intresserade av utbytesstudier är välkom-
na dit. Det kommer även finnas lite info om kinainriktningen.
Carolina Sartorius och Alexander Pieta Theofanous kommer att
vara där. Alexander Pieta Theofanous lade fram positiva argu-
ment för utbytesstudier, såsom att man vinner och det finns bra
kurser.

Filippa De Laval meddelade från Teknologkårens Fullmäktige-
möte. Motionen om sänkt kåravgift för utbytesstudenter var mö-
tet skeptiska till. Carl Nilsson Nyman påpekade att de studenter
som läser bara tre år också måste betala full kåravgift.

Carl Nilsson Nyman meddelade att Teknologkårens valbered-
ning har intervjuer inför Val-Fullmäktige nu. De kommer att kom-
ma ut med valberedningens förslag inom en snar framtid.

Filippa De Laval meddelade att Teknologkårens SOUP (Studiesocial-
och utbildningspolitiska program) håller på att revideras. Alex-
ander Pieta Theofanous sade att den ska vara klar innan slutet av
mars. Alexander Pieta Theofanous ska sammanställa tankar och
skicka in det men vill ha åsikter. Studierådet har fått bilaga om
SOUP i mail. Alexander Pieta Theofanous sade att dokumentet
är viktigt eftersom det kan användas, som stöd från Teknologkå-
ren, i påverkansarbete.

Carl Nilsson Nyman meddelade att anmälan till JätteFunktio-
närsFesten är öppen. Det är ett tack-event den 4:e april för alla
funktionärer inom Teknologkåren (det vill säga även funktionä-
rer inom sektionerna), vilket kommer att ha tema hemlig talang.

Björn Lindqvist meddelade att valberedningssidan på D-sektionen
har stängt. Om man vill kandidera till en post kan man maila till
valberedningen så kanske det går att ordna en intervju.
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§8 Statusuppdatering -
UKÄ

Carolina Sartorius och Alexander Pieta Theofanous informerade
om att nytt förslag på grundblock för D har skickats ut, och att
det har hållits möte rörande förslagen. Carolina Sartorius sade
att hon tycker om förslaget. Carolina Sartorius menade dock att
det finns problem att genomföra det eftersom EIT och Program-
ledningen för E gnäller och vill inte ändra saker. Förslaget ska
upp till UNA. Alexander Pieta Theofanous förklarade ändring-
arna i förslaget, vilka rör flera program.

Carolina Sartorius sade att obligatoriet för Informations- och Kom-
munikationsteknik inte är något problem utan att det är Elektro-
teknik som är i vägen.

Carolina vidarebefordrade en fråga som kom upp på mötet: Vad
är målet med Datateknik-utbildningen? Är det mer mot Com-
puter Engineering (mer hårdvarunära) eller Computer Science
(högre abstraktionsnivå och mer åt mjukvaruhållet)? Carl Nils-
son Nyman tyckte att det var mer åt science. Peter Seimar tyck-
te att det var mer mot engineering. Alexander Pieta Theofanous
tyckte att vi som ingenjörer borde ha riktigt bra koll på ett områ-
de, och inte delad ytlig kunskap.

Carolina Sartorius fick en fråga om man kunde bli software-människa,
och svarade: Ja om man väljer rätt kurser.

Alexander Pieta Theofanous tyckte att det är bra med dialog mel-
lan studenter eftersom det finns delade meningar om vad inrikt-
ningen ska vara.

Anna Lissborg sade att det fanns ambivalens i frågan även på C-
programmet.

§8.1 Datorstuga Carolina Sartorius har haft möte med Studievägledaren och sta-
ben om datorstugorna ska göras om och hur. Ena förslaget är att
ha samma upplägg men se över materialet. Andra förslaget är
att använda datorstugorna för att inspirera studenterna.

Jens Elofsson sade att man försökt profilera det åt andra håll.
Exempelvis gå igenom studentmailen, hitta sina betyg etcetera.
Anna Lissborg tyckte att det var bra.
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Carl Nilsson Nyman tyckte om idén att få programmering att
verka kul.

Peter Seimar sade, i egenskap av tidigare datorstuge-ledare, att
unix skulle läras ut men att de istället lärde ut det som var intres-
sant och viktigt.

Alexander Pieta Theofanous tyckte att datorstugorna kan ha ett
syfte men att Studierådet sedan kan verka för att få in inspira-
tion, och att just nu ligger fokus på endast datorstugorna.

Carolina Sartorius informerade om att amerikanska universitet
har lagt in “lära sig koda”-program vilka är visuella och pedago-
giska.

Anna Lissborg föreslog en introduktion liknande den som finns
för matematik. Elise Eborn sade att en sådan redan finns men att
den inte är så inspirerande.

Jens Elofsson informerade om att Elektroteknik-programmet har
något liknande datorstuga fast med robotbyggartävling, vilket
ligger i första eller andra läsveckan.

Carl Nilsson Nyman tyckte att vissa kunskaper tas för givet i
utbildningen i senare kurser, så det är bra om dessa lärs ut i ex-
empelvis datorstugorna. Jens Elofsson tyckte att det är bättre att
göra detta i närmre anknyting till just de kurserna. Elin Nilsson
höll med.

Vilhelm Lundqvist menade att flera års erfarenhet av att klicka
sig runt istället för att använda terminal gör att man snabbt kan
glömma bort det som lärs ut om det inte används.

Anna Lissborg föreslog krav på terminalsanvändning i kurser.

Peter Seimar föreslog att ta bort vissa saker ur datorstugorna som
ingen förstår. Folk brukar fråga vad man kan göra i terminalen
som inte går i grafiskt. Det finns massa verktyg, exempelvis grep
och pipe.

Alexander Pieta Theofanous tyckte att man inte minns någon-
ting av det när det väl behövs i senare kurs. Lös kunskap kom-
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mer glömmas. Alexander Pieta Theofanous föreslog att försöka
lära ut saker man inte lär sig i andra kurser, som behövs tidigt
och är användbart.

Carolina Sartorius inflikade: typ logga in. Datorstugorna är vik-
tigast för C-studenterna. D-studenterna har en laboration i Dato-
rer och Datoranvändning.

Anna Lissborg sade att C-studenterna i LP4 ska telnet:a vilket är
svårt utan förkunskap.

Carl Nilsson Nyman föreslog introduktion eller crash course i de
kurser där det behövs.

Anna Lissborg föreslog att lära ut hur man hittar betyg, kurs-
hemsida och liknande för D-studenter och lära ut terminalan-
vändning för C-studenter.

Alexander Pieta Theofanous frågade hur man kan utnyttja de
två datorstugetimmarna så bra som möjligt. Behövs någonting
extrainsatt? Det som inte ryms i datorstugorna kan Studierådet
fixa. Hur kan kompendiet ändras? Skicka förslag till Alexander
Pieta Theofanous eller Carolina Sartorius.

Carl Nilsson Nyman tyckte att kompendiet skall expanderas så
att det är värt att spara och behövs senare i utbildningen.

§9 SRD-jippo i läsvecka 1 Alexander Pieta Theofanous informerade om att det hölls SRD-
jippo i måndags i foajen i E-huset. Niklas Karlsson tyckte tiden
för eventet var bra. Björn Lindqvist föreslog information på hem-
sidan och liknande, så att folk vet att studierådet kommer att stå
där.

Alexander Pieta Theofanous sade att det var mycket folk där och
att man lyckades få folk att fylla i CEQ-enkäter samt fick ut bud-
skapet. Han sade att samma tillvägagångssätt kan tillämpas på
Speak Up Days, fast större och snyggare.

§10 Speak Up Days i
läsvecka 2

Alexander Pieta Theofanous meddelade att på tisdag 10-15 nästa
vecka så ska Teknologkåren, SRE, SRL och SRD ställa upp mon-
ter och stå i E-husets foajé. Detta är ett bra tillfälle att förbätt-
ra samarbetet mellan kåren och sektionerna. Frågor kan tas upp
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mellan funktionärer på kåren och i studieråden. Alexander Pieta
Theofanous uppmuntrade alla att gå dit och stanna så länge man
vill.

Alexander Pieta Theofanous efterfrågade idéer. Bord, kaka, kaf-
fe, saft? Anslagstavla?

Anna Lissborg föreslog att ha en SRD-flagga så folk vet att vi är
där samt lappar som uppmanar till ifyllande av CEQ-enkäter.

Alexander Pieta Theofanous föreslog att göra som på jippot plus
lappar, frågor och flagga.

§11 Avslutade kurser Anna Lissborg meddelade att 77% svarat på CEQ-enkäten i kur-
sen Datasäkerhet, mycket på grund av föreläsarens knep. Alex-
ander Pieta Theofanous tyckte att knepet borde spridas till andra
kurser. Carl Nilsson Nyman menade att alla lärare kanske inte
bryr sig och att det kan komma in svar med låg kvalité om man
pushar studenterna. Alexander Pieta Theofanous använde sig av
ordspråket “många bäckar små”. Carolina Sartorius sade att en
kursare inte ville fylla i CEQ-enkäterna förrän efter tentamen,
vilket inte var möjligt nu. Alexander Pieta Theofanous tyckte att
resultatet inte ska ha med CEQ att göra. En del på mötet tyckte
att procentgränsen var lite högt satt.

Björn Lindqvist meddelade att det är ett utbrett problem att stu-
denter inte kan läsa vad föreläsaren i kursen Linjära System skri-
ver. Björn Lindqvist sade att han har nämnt det för föreläsaren,
vilket inte har hjälpt. Jens Elofsson informerade att det varit ett
problem länge, och att det bör tas upp ordentligt med föreläsa-
ren eftersom det är ett problem.

Hampus Mauritzon sade att rutan som man fyller i datum på
tentan inte följer ISO-standarden, I alla fall inte på kurser från
CS och eventuellt EIT och Matte. Carolina Sartorius menade att
den “svenska standarden” följs.

§12 Pågående kurser Anna Lissborg tyckte att midterm-tentamen i kinesiska-kursen
var väldigt svår, samt att moment schemalagts på påsklovet och
så att det krockar i omtentaveckan. Alexander Pieta Theofanous
sade att omtentakrockar försöker undvikas men att det kan bli så
tyvärr och detsamma med föreläsningar på påsklovet. Carolina
Sartorius sade att man kan utnyttja valborg och få ändrat sche-
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ma, eftersom det har gjorts tidigare år. Alexander Pieta Theofa-
nous sade att man kan prata med ansvariga så kanske de ändrar.

Carl Nilsson Nyman sade att många studenter var upprörda ef-
ter övningarna i kösystem. De var i praktiken seminarium där
övningsledare bara räknade igenom alla uppgifter.

Peter Seimar meddelade att Roger tar CEQ på allvar i kursen nät-
verksprogrammering. Det hölls röstning om kursombud.

Niklas Karlsson sade att det hölls övning i kursen Signalbehand-
ling i Multimedia innan teorin lärts ut.

Carolina Sartorius tyckte att kursen Kösystem verkar vara dåligt
planerad. Exempelvis kom formelsamlingen ut sent och efter på-
tryckning från studenter.

Filippa De Laval tyckte att kursserien Ingenjörsprocessen verkar
ha blivit bättre, och sade att kursen hon läser hittills varit bra.
Vilhelm Lundqvist tyckte att det var strul med gruppindelning-
en första dagen och att det hade varit smidigare om man gjort
det på ex. nätet istället för på papper.

Jens Elofsson undrade vilka ändringar som skett med Ingenjörs-
processengruppen. Alexander Pieta Theofanous refererade till
mötesprotokoll.

Carolina Sartorius tyckte att nya föreläsaren i Ingenjörsprocessen
del tre är bra.

§13 Valärenden och
nomineringar

Punkten bordlades.

§14 Studentseminarie om
skrivsätt

Punkten bordlades.

§15 Funktionärsagenda Punkten bordlades.

§16 Övrigt Punkten bordlades.

§17 OFMA Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet
avslutat kl 13:00.
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Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Alexander Pieta Theofanous
Studierådsordförande
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